

馬到功成·賀禮迎春

即食禮盒
Ready To Serve Gift Sets

原價
Original Price

優惠價
Special Price

塘心鮑魚(6隻裝)

Braised Abalone
in Scallop & Oyster Sauce (6pcs)

\$258

每盒 Per Box

\$248

每盒 Per Box

鮑汁花膠

Fish Maw in Abalone Sauce

\$288

每盒 Per Box

\$268

每盒 Per Box

+ \$20 在灣畔餐廳或朗峰餐廳加熱及享用
Heat-and-serve at Lobby Lounge or Dining Room

數量有限 售完即止 Available while stock lasts



龍馬精神·團年套餐

供應日期
Available during 7.2 - 3.3.2026

賀年套餐菜單
Chinese New Year Set Menu



迎接馬年,共賀團圓!

惠顧團年套餐,享受豐盛佳餚,與親友共度美好時光。
壹席6位用港幣\$3,988元起,歡迎提早預訂。

Welcome the Year of the Horse & celebrate reunion! Enjoy Chinese New Year Set Menu, featuring a sumptuous feast to share with family & friends. Starting from HK\$3,988 for a table of 6. Early reservations are welcome!

喜迎新春·開運小菜

以美味佳餚迎接新年,精選各式傳統賀年小菜,
寓意吉祥如意,為佳節增添喜慶氛圍!

Celebrate the Chinese New Year with a delightful selection of festive delicacies, featuring a curated range of traditional Chinese New Year dishes that symbolize good fortune and prosperity!

< 新春賀年小菜菜單 Chinese New Year Special Menu

歡迎致電 2989 9075 (灣畔餐廳) 或 2989 9017 (朗峰餐廳) 查詢更多詳情。圖片只供參考之用。
For further details, please contact Lobby Lounge at 2989 9075 or Dining Room at 2989 9017.
Pictures are for reference only.

